
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 30. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1069
Vil ministeren redegøre for, om der ofte er pladsmangel for bådende ved havnen på Hir
sholm? I forlængelse heraf bedes ministeren sende en opgørelse over, hvor ofte havnen 
har måtte afvise sejlende grundet pladsmangel.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Offentligt
MOF Alm.del - Spørgsmål 1069

Miljø- og Fødevareudvalget 2021-22


